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Babysimulator
som ger erfarenheter av att ta hand om ett litet barn 

Om du vill låna en babysimulator, 
Kontakta: 



 

 

 

 

 

 

 

 

Du kan låna en babysimulator 

• Om du funderar på bebisar

• Om du vill bli förälder

• Om du snart ska bli förälder

• Om du vill ha fer barn

• Om ni är två som vill träna på att vara förälder

•  Det är bra att förbereda sig och veta
vad man behöver hjälp med

• Man lånar en babysimulator för att träna och känna.

•  När man lånat en babysimulator så
träfas man och pratar om hur det var

- Vad har fungerat bra?
- Vad var svårt?
- Vilken hjälp kommer du att behöva?




